

Webb-fika NV-gruppen, 22 feb 18

Deltagare: Abbe Sahli (Skara), Anna Tauson (Lilla Edet), Camilla Finsberg (Göteborg), Emma Nevander (Härryda), Maria Magnusson och Jenny Wendel (Ale), Matilda Chocron (Svenljunga), Mikael Lund (Mölndal), Peter Reneby (Kungsbacka), Thomas Tranefors (Tranemo), Fredrik Nöbelin (Ulricehamn), Fredrik Bergman & Maj-Liz Hedendahl (HUV). (Hoppas vi fick med alla..)

Dagordning

- 4 april – Träffen på Lst om grön infrastruktur
- 22 maj – Träffen i Skövde
- 19-20 sep – Träffen i Tranemo
- Omvärldsbevakning
- Laget runt
- Frågeforumet
- Övrigt

Noterat

Jenny Wendel – ny i Ale kommun.

Mikael Lund – ny i Mölndals stad. Vikariat för Elisabet Rex under föräldraledighet.

Fredrik Nöbelin – Ulricehamns kommun (som är med och "känner sig för" i nätverket).

4 april träff, LST och KNÄT - grönstrukturplaner

- Program börjar bli klart – kommer ut i nästa vecka. Fredrik gav muntlig presentation av programmet som det ser ut nu
- Input via mejl från Maria i Ale och Anna i Borås på upplägg och innehåll av träfen – Vi och Maria T, LST, tar med sig synpunkterna vid den fortsatta planeringen av träffen.
- Hallands LST kommer finnas med med en representant. Kungsbacka och Falkenberg kan ha dialog med dom om deras arbete med frågorna.
- Camilla, Gbg: ÖP-gruppen skall förhoppningsvis komma
- Thomas, Tranefors: Försöker skicka några – kan ej komma själv

22 maj träff Skövde, Agenda 2030 – målkonflikter

- Tre parallella sessioner under för- eller eftermiddagen – speciellt anpassat för respektive arbetsgrupp i nätverket är tanken att få till. NV-gruppen kommer alltså att ha ett särskilt pass med fokus på "sina" frågor.
- Emma N: Ny avdelning för Agenda 2030-arbetet på gång i Härryda – bl.a. med internationella kontakter, folkhälsosamordnare. 1 mars start.
- Skog är en "källa" till målkonflikt i många kommuner (Abbe)
- Anna T: Planering av kraftledning (??): Målkonflikt energi ⇔ naturområden.

- Mikael L: Hade varit intressant att höra hur någon politiker ser på detta med mållkonflikt?

19-20 sep, träff i Tranemo

- Thomas T berättade kort om vad vi kan förvänta oss
- Biologisk mångfald och praktisk naturvård är temat för träffen – planen just nu. Men finns behov/intresse att prata mer grönstrukturplaner eller annat finns det även möjlighet till det.
- Ljusföroreningar är ytterligare ett ämne att diskutera. (Även ett exempel på mållkonflikt)
- Vara ute så mkt som möjligt är Thomas önskemål
- Mer info om träffen kommer...

Omvärldsbevakning

- LST-träffar på gång kring RÅM. HUV finns på plats...
- LONA – våtmarkspengar. Abbe vill gärna bolla kring anläggning av våtmarker. Tips på kontakt Emil Nilsson, Gbg.
- Stör – projekt för återinplantering i Göta Älv. Mia Magnusson informerade från ett möte i Gbg
- Folk som är bra på fågel – tips: Örnborg & Kyrkander i Falköping arbetar med fåglar
- Flora och faunavård 2018, naturvårdsträff i Uppsala.
- Nya lagar kring bekämpning av invasiva arter på G.

Frågeforumet

- Frågeforumet är igång igen på HUV:s webbplats. Några frågor har ställts av miljöstrateger. Det är bara att dra igång också för mer naturvårdsrelaterade frågeställningar. Det blir vad vi gemensamt gör det till.
<http://hallbarutvecklingvast.se/kommunnatverket-for-hallbar-utveckling/forum>
- Inloggning för den eller de som saknar fixar vi.
- Mejla Fredrik om problem uppstår eller inloggning saknas

Laget runt

- Alla berättade kort om vad som är på gång i respektive kommun. Inga anteckningar utan var och en noterar det som är relevant för var och en.

Antecknat av Maj-Liz